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SPRAWOZDANIE 

Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH 
I BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO 

RADY MIEJSKIEJ W GRYFINIE 
ZA ROK 2015 

 
Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego pracowała w następującym 
składzie: 

1. Trzepacz Zenon – Przewodniczący Komisji 
2. Skonecki Czesław – Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3. Guga Rafał – członek komisji 
4. Kamiński Łukasz – członek komisji 
5. Rubczak Małgorzata – członek komisji 
6. Zwoliński Piotr – członek komisji 

w oparciu o plan pracy na 2015 r. przyjęty uchwałą Rady Miejskiej Nr III/13/14 dnia 29 
grudnia2014r. 
W okresie objętym sprawozdaniem Komisja odbyła 14 posiedzeń.  
Poza wypracowaniem stanowisk do projektów uchwał Komisja zrealizowała następujące 
zadania: 

1. Oceniła realizację zadań związanych z feriami przez jednostki samorządowe. 
2. Zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Biblioteki Publicznej i Gryfińskiego 

Domu Kultury za rok 2014. 
3. Zapoznała się z działalnością świetlic wiejskich na terenie gminy. 
4. Spotkała się ze stowarzyszeniami na rzecz osób niepełnosprawnych. 
5. Zapoznała się z działalnością WTZ. 
6. Zapoznała się ze sprawozdaniem Ochotniczych Straży Pożarnych. 
7. Oceniła wykorzystanie i rozlicznie z dotacji klubów sportowych.  
8. Komisja spotkała się z przedstawicielami służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo.  
9. Komisja przeanalizowała zagrożenia na akwenach wodnych Gminy Gryfino. 
10. Komisja spotkała się z przedstawicielami Policji, Straży Pożarnej, Ratownictwa, 

Wodnego Pogotowia Ratunkowego. 
11. Komisja zapoznała się z przygotowaniem wybranych placówek oświatowych do 

rozpoczęcia roku szkolnego 2015 – 2016 (przedszkola i szkoły).  
12. Komisja spotkała się z Komisja Mieszkaniową.  
13.  Komisja dokonała analizy informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

2015 r. 
14. Komisja dokonała analizy działalności stowarzyszeń działających na ternie gminy. 
15. Komisja przygotowała propozycje do projektu na 2016 rok. 
16. Komisja pozyskała informacje na temat możliwości przygotowania w okresie 

zimowym miejsc w noclegowniach oraz ilości osób bezdomnych na terenie gminy.  
17. Komisja wspierała działanie na rzecz zamontowani platformy schodowej w SP Nr 1 w 

Gryfinie. 
18. Komisja przygotowała plan pracy na 2016 r. 

Wnioski Komisji wypracowane do Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta i Gminy: 

• Komisja wnioskowała o zwiększenie środków finansowych przeznaczonych na 
remonty lokali komunalnych w Gminie Gryfino oraz przedstawienie analizy 
niezbędnych remontów. 



• Komisja przekazała Burmistrzowi Miasta i Gminy Gryfino postulaty i uwagi, na które 
potrzebę realizacji wskazano Komisji na posiedzeniu z przedstawicielami 
stowarzyszeń na rzecz osób niepełnosprawnych: - wsparcie finansowe prowadzonego 
remontu budynku przy ul. Szczecińskiej, - wprowadzenie oznaczeń schodów i innych 
przeszkód architektonicznych utrudniającym poruszanie się osobom słabo widzącym 
na terenie gminy, - umiejscowienie znaków drogowych na chodnikach w miejscach, 
gdzie nie kolidują z ruchem pieszych, - likwidacją barier architektonicznych, - remont 
schodów prowadzących na Górny Taras, - przeznaczenie większych środków 
finansowych na działalność tego typu stowarzyszeń. Jednocześnie Komisja poprosiła 
o informację na temat działań podejmowanych w zakresie współpracy ze 
stowarzyszeniami działającymi na rzecz osób niepełnosprawnych i zamierzeń 
mających na celu realizację podnoszonych przez nich oczekiwań.   

• Komisja wnioskowała o podjecie działań przez Burmistrza wspólnie z sołtysami 
dotyczących wykaszania boisk na terenach wiejskich, na których nie ma stowarzyszeń 
dbających o infrastrukturę boisk. 

• Komisja wnioskowała o zaplanowanie środków w budżecie na rok 2016 lub 
pozyskanie środków zewnętrznych na remont remizy OSP Wełtyń. 

• Komisja poprosiła o przedstawienie dokumentów z oceny wykorzystania i rozliczenia 
z dotacji klubów sportowych. 

• Komisja wnioskowała o zwiększenie działań promujących CW „Laguna”.  
• Komisja poprosiła, aby MOS wskazał wszystkie dodatkowe źródła dofinansowania, 

jakie otrzymuje.  
• Komisja zwróciła się do Burmistrza Miasta i Gminy Gryfino o podjęcie rozmów z 

panem Starostą i innymi gminami leżącymi przy rzece Odrze o zainicjowanie działań 
zmierzających do zakupu pojazdu terenowego i szybkiej łodzi do akcji ratunkowych 
dla WOPR Oddziału Powiatowego w Gryfinie. Komisja wniosła również o 
przeanalizowanie możliwości zainstalowania monitoringu w miejscu 
wykorzystywanym do kąpieli.  

• Komisja wnioskowała o dokładne i precyzyjne wskazanie dodatkowych źródeł 
pozyskiwania środków finansowych na działalność, organizację imprez sportowych 
oraz wysokość otrzymanych kwot za rok 2014 oraz w roku 2015 przez MOS. 

• Komisja wnioskowała o wzmożenie działań informacyjnych i propagujących 
dotyczących terminów zbierania krwi w Gryfinie. Zaproponowała również 
wystosowanie pisma do Regionalnego centrum Krwiodawstwa o zachowanie                    
w Gryfinie Punktu Krwiodawstwa znajdującego się przy ul. Bol. Chrobrego 52. 

• Komisja poprosiła Burmistrza Miasta i Gminy Gryfino o informację dotycząca 
podjętych działań po otrzymaniu materiałów dotyczących stanu technicznego 
hydrantów oraz zbiorników przeciwpożarowych na terenie Gminy Gryfino. 
Jednocześnie Komisja poprosiła również o informację o stanie technicznym 
hydrantów oraz ich ilości na terenie miasta Gryfina.   

• Komisja wnioskowała o bardziej szczegółowe uzasadnienia przy projektach uchwał, 
szczególnie w sprawie zmian budżetu Gminy Gryfino.  

• Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego wnioskowała                        
o zorganizowanie spotkania z Burmistrzem oraz przedstawicielami GDK, w celu 
wypracowania kierunków działań GDK i świetlic wiejskich. 

 
                Burmistrz Miasta i Gminy Gryfino udzielił odpowiedzi na wnioski Komisji.   

Przewodniczący Komisji 

Zenon Trzepacz 


